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Protokół  LXVII SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 31.01.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.41 

Radna nieobecna usprawiedliwiona:  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn 
 

Radni nieobecni w trakcie: 

 Radny M. Broda: obecny na sesji od godz. 11.40 do końca trwania 
sesji- do godz. 12.41, nieobecny od godz. 10.00 do godz. 11.39. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, obecny na sesji od 
godz. 10.00 do godz. 11.55 i od godz. 11.58 do końca trwania sesji- 
do godz. 12.41, nieobecny na sesji od godz. 11.56 do godz. 11.57. 

 Radny A. Sikoń: obecny na sesji od godz. 10.00 do godz. 11.15 i od 
godz. 11.19 do końca trwania sesji- do godz. 12.41, nieobecny na 
sesji od godz. 11.16 do godz. 11.18. 

 Radna A. Wilk: obecna na sesji od godz. 10.00 do godz. 10.45 i od 
godz. 10.53 do końca trwania sesji- do godz. 12.41, nieobecna na 
sesji od godz. 10.46 do godz. 10.52. 

 Radna U. Wójcik: obecna na sesji od godz. 10.00 do godz. 12.14, 
nieobecna od godz. 12.15 do końca trwania sesji- do godz. 12.41. 
 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 
 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2024/ 

LXVII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 31.01.2024 r. 
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 Zrealizowany porządek: 
 
1. Otwarcie LXVII sesji.  
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030”.  
4. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych środków 

w latach 2022-2023.  
5. Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz 

działaniach podjętych przez Gminę na rzecz ochrony środowiska w latach 
2022-2023 oraz na temat planów na 2024 r.  

6. Informacja o okręgach wyborczych i ewentualnych zmianach w tym zakresie.  
7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 2023 r.  
8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego 
przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod 
uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów 
niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych 
kryteriów.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych, wartości 
punktowej poszczególnych kryteriów oraz rodzajów dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym 
postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej Szkoły 
Podstawowej w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, dla której 
organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 
oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  
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17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 
nr LXIII/132/23 z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 
wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 
skargi wniesionej przez Pana I.B.  

20. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  
21. Informacje i komunikaty.  
22. Zamknięcie obrad.  
 
 

1. Otwarcie LXVII sesji.  
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LXVII SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Bartłomieja Przybylskiego, który opracował „Program Ochrony 

Środowiska dla Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą 

do roku 2030”, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 
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Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejęcie do następnego punktu obrad sesji. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 

z perspektywą do roku 2030”.  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030” 

został załączony do eRADY. 
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Głos zabrał Pan Bartłomiej Przybylski, który opracował „Program Ochrony 

Środowiska dla Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą 

do roku 2030”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Pan Bartłomiej Przybylski, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Szczawno-

Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030”. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030” została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, 

wstrzymujących się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030” 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Szczawno-Zdrój na 

lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2030” stanowi załącznik nr 3a do 

niniejszego protokołu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
4. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz 

pozyskanych środków w latach 2022-2023.  
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Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych 

środków w latach 2022-2023 została załączona do erady i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Informację na ten temat przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Inwestycji 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Punkty od 5 do 14 obrad niniejszej sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

5. Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości 

wydatków oraz działaniach podjętych przez Gminę na rzecz 

ochrony środowiska w latach 2022-2023 oraz na temat planów 

na 2024 r.  

Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz 

działaniach podjętych przez Gminę na rzecz ochrony środowiska w latach 

2022-2023 oraz na temat planów na 2024 r. została załączona do erady 

i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Informację na ten temat przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, pracownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny A. Sikoń, 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, Pani Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna 

A. Pisarska, radna A. Wilk, radna M. Zbirek. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

6. Informacja o okręgach wyborczych i ewentualnych zmianach 
w tym zakresie.  

 
Informacja o okręgach wyborczych i ewentualnych zmianach w tym zakresie 

została załączona do erady i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 
Ww. informację przedstawił Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 

2023 r.  
 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 2023 r. został przesłany na 

adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy ww. 

protokół może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 2023 r. został przyjęty 

większością głosów w głosowaniu: za- 11, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, 1 głos nieoddany, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 
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w głosowaniu udziału nie brali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radny M. Broda, radna A. Wilk. 

 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

 
Protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22.01.2024 r. i z dnia 

30.01.2024 r., protokół Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 25.01. 

2024 r., protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

25.01.2024 r., protokół Komisji Uzdrowiskowej z dnia 29.01.2024 r., 

protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 29.01.2024 r. zostały załączone do 

eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  
 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój.  
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 8 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2024.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do eRADY. 
 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju. 
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Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 9a do niniejszego 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów 

rekrutacji do Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. 
Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego przez 
Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą 
brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego, dokumentów niezbędnych do ich 
potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych kryteriów.  

 
Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod 

uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych 

kryteriów został załączony do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji  udział wzięli: radny T. Krupa, Sekretarz. 
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Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. 

Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego przez 

Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane 

pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów 

za każde z tych kryteriów. 

Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod 

uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych 

kryteriów została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego 

przez Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod 

uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych 

kryteriów stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego przez 

Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów niezbędnych 
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do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych kryteriów stanowi 

załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów 

rekrutacyjnych, wartości punktowej poszczególnych 
kryteriów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym 
postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej 
Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody 
w Szczawnie-Zdroju, dla której organem prowadzącym jest 
Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój.  
 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych, wartości 

punktowej poszczególnych kryteriów oraz rodzajów dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym 

postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, dla której 

organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój, 

został załączony do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, Sekretarz, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacyjnych, wartości punktowej poszczególnych 

kryteriów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-
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Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, dla 

której organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych, wartości punktowej 

poszczególnych kryteriów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, dla której organem 

prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało 

się od głosu-1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, 

radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych, wartości 

punktowej poszczególnych kryteriów oraz rodzajów dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów w uzupełniającym 

postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, dla której 

organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju prowadzonego przez 

Uzdrowiskową Gminę Miejską Szczawno-Zdrój, które będą brane pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dokumentów niezbędnych 

do ich potwierdzenia oraz liczby punktów za każde z tych kryteriów stanowi 

załącznik nr 11a do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 
dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, został 

załączony do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna 

Tumas, która przedstawiła ww. projekt uchwały, Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka.  

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, 1 głos nieoddany, 

wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 
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oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi stanowi załącznik nr 12a do niniejszego 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2024-2028.  
 

Projekt uchwały w sprawie gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, został załączony 

do eRADY. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Tumas przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna 

Tumas, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka.  

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Uchwała w sprawie gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi stanowi załącznik nr 13a do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2024-2028.  
 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028, został załączony do erady. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Tumas przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas 
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głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi załącznik 

nr 14a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w postaci posiłku oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim programem „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2024-2028.  
 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 został załączony do erady. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Tumas przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radny M. Broda. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi załącznik 

nr 15a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków.  
  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków został załączony do erady. 

 
Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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Głos zabrała radna D. Wołoszyn-Pusłowska oraz Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik 

nr 16a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

wyrażonego w uchwale nr LXIII/132/23 z dnia 23 
października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej 
przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie 
rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B.  
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Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

nr LXIII/132/23 z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. został załączony do erady. 

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radny T. Krupa, 

radny A. Sikoń, radny J. Kozłowicz, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr LXIII/132/23 

z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. 

 

Uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

nr LXIII/132/23 z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B.  została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 8, przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 1, 1 głos 

nieoddany, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings 

i  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

nr LXIII/132/23 z dnia 23 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 
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skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr LXIII/133/23 Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B.  stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska 

wyrażonego w uchwale nr LXIII/132/23 z dnia 23 października 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B. i w uchwale nr 

LXIII/133/23 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23 października 

2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B.  stanowi 

załącznik nr 17a do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

20. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

 

Radny T. Krupa wspomniał o kilkudziecięciu wnioskach, które złożył w tut. 

Urzędzie- do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zostały one przekazane do 

Burmistrza Szczawna-Zdroju. Radny wspomniał, że otrzymał odpowiedzi na 

kilka z tych wniosków i zapytał czy otrzyma następne odpowiedzi i w jakim 

terminie? 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że odpowiedzi są udzielane. 

 

Radny A. Sikoń podziękował wszystkim Mieszkańcom Szczawna-Zdroju 

i osobom zaangażowanym w XXXII Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. Radny wspomniał, iż Szczawno-Zdrój odniosło sukces oraz nasi 

Mieszkańcy stanęli na wysokości zadania. Radny także przedstawił swoją 

prośbę- abyśmy na następnym finale, być może Miasto postarało się ustalić 

współpracę, jeżeli chodzi o sztab, ponieważ w tym roku wystąpiły pewne 

problemy. Radny ma nadzieję, że problemy te nie wystąpią w przyszłym 

roku. Poza tym radny zapytał Burmistrza czy można spróbować 

zmotywować naszą Straż Miejską, bądź próbować sprawdzić nasze 

wszystkie kamery miejskie- chodzi o deptak- czy one działają i czy są 

w stanie ciągłego monitoringu, ponieważ pojawiły się zdarzenia, 
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o charakterze kryminalnym – chodzi o to, by tych wydarzeń było jak 

najmniej, by sprawcy nie byli bezkarni, chodzi przede wszystkim o działania 

prewencyjne. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że monitoring jest dokładnie 

sprawdzony i są podejmowane działania, by przesył danych był bardzo 

szybki. 

 

Radny M. Broda zapytał:  

 Na jakim etapie jest wprowadzenie karty Mieszkańca Szczawna-

Zdroju? Radny wspomniał, iż ważne jest, aby na komisjach wnieść 

swoje uwagi co do uchwały w tym temacie i ważne jest, by 

zabezpieczyć czas na poinformowanie o tym Mieszkańców. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że jesteśmy na etapie 

pozyskiwania informacji w tym zakresie, jest to także aspekt 

finansowy- możliwe, iż w lutym albo marcu taka uchwała będzie 

przygotowana. 

 Czy Urząd Miejski ma wiedzę na temat powstałego masztu między 

firmą John Cotton a ul. Mickiewicza w zakresie: co to za maszt? 

kto go postawił? do czego on służy?  

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że taki maszt powstaje 

zgodnie z warunkami zabudowy na zlecenie jednego z operatorów, 

któremu został wydzierżawiony teren pod przekazywanie danych 

telekomunikacyjnych. 

 Radny M. Broda poinformował, że złożył zapytanie do Wydziału 

Gospodarki Komunalnej o wycinkę drzew w parku i poprosił o szybką 

odpowiedź. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że wszystkie wycinki na 

terenie Szczawna-Zdroju, gdzie właścicielem jest Uzdrowiskowa 

Gmina Miejska Szczawno-Zdrój i zarządza tymi terenami m. in. 

w parkach muszą się odbyć za zgodą służby ochrony 

konserwatorskiej. Burmistrz poinformował, że jeżeli otrzymujemy 
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decyzje na taką wycinkę to wtedy są wykonywane zadania w tym 

zakresie. 

 

Radna A. Pisarska zapytała czy można wymienić ławeczkę niedaleko 

ul. Topolowej 10, ponieważ obecna jest już stara, była wstawiana w latach 

90-tych. Poza tym radna zgłosiła, że nie świecą się lampy jedna na 

ul. Topolowej, jedna na ul. Jesionowej jedna na ul. Słonecznej- 

skrzyżowanie ul. Bohaterów Warszawy, radna poinformowała, że są to 

długie awarie i poprosiła, by je monitować. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeżeli chodzi o ławkę 

przy ul. Topolowej 10 to część ławek zostało zdemontowanych 

przy ul. Kościuszki i z głównej promenady Parku Zdrojowego i jest 

poddawana renowacji. Wymieniane jest odeskowanie i ławki są odnawiane, 

także ich malatura- jak będą te czynności dokończone to uzupełnimy 

informację w temacie ile ławek zostanie uratowane, bo niektóre miały 

pęknięte postumenty. Te ławki z pękniętym postumentem już nie zostaną 

uratowane. Natomiast pozostałe- te ławki, które uda nam się uratować trafią 

na teren miasta w tym także na ul. Topolową 10. 

 

Radna Dorota Wołoszyn-Pusłowska podjęła temat i zgłosiła wniosek 

o transmitowanie obrad sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

i przekazywanie każdorazowo w relacji na żywo na oficjalnym profilu 

Facebook Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

W związk1u z powyższym odbyło się głosowanie nad wnioskiem 

radnej D. Wołoszyn-Pusłowskiej o transmitowanie obrad sesji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju i przekazywanie każdorazowo 

w relacji na żywo na oficjalnym profilu Facebook Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 7, 

przeciw- 6, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 
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radnych, w głosowaniu udziału nie brały: Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn i radna U. Wójcik. 

 

Radna M. Zbirek poinformowała, że w związku z jej wnioskiem 

sporządzonym podczas dyżuru radnej- został przywrócony poprzedni 

śmietnik. Radna poprosiła, aby  ten śmietnik był ustawiony inaczej- tak by 

nie przeszkadzał przy przechodzeniu i nie w miejscu, gdzie jest ławka. 

 

Radny J. Kozłowicz poprosił, by pamiętać o ul. Solickiej 26, by sprzątać 

teren do furtki. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska wspomniała o koncercie charytatywnym 

w Teatrze Zdrojowym w Szczawnie-Zdroju dla młodej Mieszkanki Szczawna-

Zdroju, która zachorowała. Radna poinformowała, że dzisiaj tj. 31.01. 

2024 r. odbędzie się także taki koncert o godz. 18.00 w kościele 

przy ul. Wyszyńskiego na Piaskowej Górze, gdzie będą także występować 

uczniowie szkoły muzycznej wałbrzyskiej i nauczyciele, przyjaciele, 

znajomi. Radna serdecznie zaprosiła na ten koncert. 
 

21. Informacje i komunikaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował o następujących 

sprawach: 

 dot. oświadczeń majątkowych: 

-zgodnie art. 1 ustawy z dnia 29 września 2022 r. o przedłużeniu kadencji 

organów jednostek samorządu terytorialnego: kadencja rad gmin, która 

upływa w 2023 r., ulega przedłużeniu do dnia 30 kwietnia 2024 r.; 

w związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił wszystkich radnych: 

- o złożenie w dniu 29.02.2024 r. oświadczeń majątkowych na dzień 

29.02.2024 r. za okres od 01.01.2024 r. do 29.02.2024 r. w dwóch 

egzemplarzach (bez PIT)– zgodnie z art. 24 h ust. 4 ustawy 

o samorządzie gminnym;  
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- o złożenie do dnia 30.04.2024 r. oświadczeń majątkowych za rok 

2023 wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą 

składają w dwóch egzemplarzach.  

- jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 24 h 

ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym- cyt.: „Radny i wójt składają 

pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania. Do pierwszego oświadczenia majątkowego radny jest 

obowiązany dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania 

prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy, 

w której uzyskał mandat, a wójt informację o zaprzestaniu prowadzenia 

działalności gospodarczej, jeżeli taką działalność prowadzili przed dniem 

wyboru. Kolejne oświadczenia majątkowe są składane przez 

radnego i wójta co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 

31 grudnia roku poprzedniego, oraz na 2 miesiące przed upływem 

kadencji.” 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu dzisiejszej sesji radni 

otrzymali lub otrzymają PIT-y R czyli informację o wypłaconych 

podatnikowi kwotach z tytułu pełnienia obowiązków społecznych 

i obywatelskich, 

 

 Przewodniczący Rady poprosił o odbieranie korespondencji przez 

radnych odkładanej na bieżąco na półeczkach w pok. 28 w Biurze 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, 

 
 Przewodniczący Rady poinformował, że następna sesja Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 26.02.2024 r. (poniedziałek). 
 

22. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LXVII sesję Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

Maja Rutowska              A. Jennings     A. Motyka 
                                                                                                            (od pkt 1 do 4 i od pkt 15 do pkt 22) 

                                  S. Tobis-Pańczyszyn                  A. Jennings 
                     (od pkt 5 do pkt 14) 
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3.-3a.Projekt uchwały i uchwała w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony  

Środowiska dla Gminy Szczawno-Zdrój na lata 2024-2027 

z perspektywą do roku 2030”. 

4.     Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych      

         środków w latach 2022-2023. 

5.     Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz 

działaniach podjętych przez Gminę na rzecz ochrony środowiska 

w latach 2022-2023 oraz na temat planów na 2024 r.  

6.     Informacja o okręgach wyborczych i ewentualnych zmianach. 

7.     Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie  

         między sesjami. 

8.-17a.Projekty uchwał i uchwały. 

18.     Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 


